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400 kilo fisk er passert 18.08.2015

Fisket i Uskedalselva har denne sesongen vore overraskende godt, og dei siste oppgåvene frå
elveeigarlaget går ut på at 400 kilo er passert. Summen ved siste måling var 409,15 kilo  laks og aure og
det vert lansert fleire teorier om grunnen til fangstane.

 
DEN MEST NÆRLIGGJANDE ER AT EIN SER RESULTATET AV SYSTEMATISK USETTJING AV FISK.

 
Men andre meiner at dette ikkje vil vise seg før det har f¨gått nokre år.

 
Ein annan går ut på at oppgangen var god i samband med at smeltevatnet kom seint og i store mengder. 
Kva meiner dei såkalla ekspertane?
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